
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
INTERPELLATION TILL HÄLSO- OCH SJUKVÅRDSNÄMNDENS 
ORDFÖRANDE 
 
Angående – Utmaningar inom drift av sjukvården  

Den 2 februari träffades nätverk välfärd där kort sagt de 
politiska ordförande från skola, vård och omsorg i länets kommuner 
samt regionen träffas. I minnesanteckningarna från mötet finns många 
oroande besked från regionen. 
 
Region klargjorde enligt minnesanteckningarna att det är 
ett "rekordstort underskott, stora anpassningar som behöver göras på 
kort tid, politiken förväntar sig en budget i balans under 2025".  
 
Vidare går att läsa i minnesanteckningarna att "i vissa fall allvarliga 
problem med att upprätthålla bemanningen, hälsocentralerna riskerar 
att inte klara av att vara öppna".  
 
Bemanningsproblemen bekräftas vara svårare på landsbygden det står 
att "stora skillnader med att lyckas rekrytera personal på glesbygd mot i 
en större stad." Slutligen står det gällande kontinuitet att "det finns 
brister hos gruppen äldre sjuka, det kan också försämras när de fasar 
ut hyrpersonal, kontinuiteten påverkas."  

 
 
Jag har utifrån det här två frågor till hälso- och sjukvårdsnämndens 
ordförande: 
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1 - Vilka stora anpassningar på kort tid anser hälso- och 
sjukvårdsnämndens ordförande det är som behöver göras? 
 
2 – Utifrån den välkänt tuffa bemanningssituationen på våra 
hälsocentraler i landsbygd undrar jag om befolkningen på landsbygden 
behöver vara oroliga för stängda hälsocentraler när regionmajoriteten 
nu  vill ställa tuffare bemanningskrav och samtidigt minska på andel 
hyrpersonal?   
 
 
 
Söderala 4 mars 2024 
 
Magnus Svensson, Centerpartiet 


